
Skatteudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 10. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 141
Ad. samrådet om ECOFIN-rådsmødet 17. november 2010 afholdt den 10. no-
vember 2010.
Ministeren bedes redegøre for den momsmæssige situation i tilfælde, hvor fi-
nansielle virksomheder udvikler f.eks. et lønudbetalingssystem, der siden stiger
i værdi, og som andre henholdsvis finansielle virksomheder og andre virksom-
heder køber sig ind i. Den momsmæssige behandling ønskes belyst for både
købere og sælgere henholdsvis når lønsumsafgiftspligtige virksomheder køber
sig ind, og når momspligtige virksomheder køber sig ind.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Klaus Hækkerup (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Klaus.Haekkerup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen
formand
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